

## HOUSE OF COMMONS

Thursday, October 3, 1974.

## ORDERS OF REFERENCE

*Ordered*,—That the following Members do compose the Standing Committee on External Affairs and National Defence:

Anderson	Langlois
Bégin (Miss)	Lapointe
Breau	Laprise
Brewin	Leggatt
Bussièrès	Loiselle ( <i>Chambly</i> )
Crouse	MacLean
Cyr	McKinnon
Dupras	Munro ( <i>Esquimalt-Saanich</i> )
Forrestall	Paproski
Friesen	Roberts
Gendron	Stanbury
Gray	Stewart ( <i>Cochrane</i> )
Haidasz	Stewart ( <i>Marquette</i> )
Hopkins	Wagner
Howie	Wenman

Thursday, October 3, 1974.

*Ordered*,—That Votes 1, 5, 10, L15 and 20 relating to the Department of External Affairs;

Votes 25, 30 and L35 relating to the Canadian International Development Agency;

Vote 40 relating to the International Joint Commission;

Votes 1, 5, 10, 15 and 20 relating to the Department of National Defence;

Vote 25 relating to Defence Construction (1951) Limited, for the fiscal year ending March 31, 1975, be referred to the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

## ATTEST

Le Greffier de la Chambre des communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

## ORDRES DE RENVOI

## CHAMBRE DES COMMUNES

Le jeudi 3 octobre 1974

*Il est ordonné*,—Que le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale soit composé des députés dont les noms suivent:

Anderson	Laprise
Bégin (M <sup>11e</sup> )	Leggatt
Breau	Loiselle ( <i>Chambly</i> )
Brewin	MacLean
Bussièrès	McKinnon
Crouse	Munro
Cyr	( <i>Esquimalt-Saanich</i> )
Dupras	Paproski
Forrestall	Roberts
Friesen	Stanbury
Gendron	Stewart
Gray	( <i>Cochrane</i> )
Haidasz	Stewart
Hopkins	( <i>Marquette</i> )
Howie	Wagner
Langlois	Wenman
Lapointe	

Le jeudi 3 octobre 1974

*Il est ordonné*,—Que les crédits 1, 5, 10, L15 et 20 ayant trait au ministère des Affaires extérieures;

Les crédits 25, 30 et L35 ayant trait à l'Agence canadienne de développement international;

Le crédit 40 ayant trait à la Commission mixte internationale;

Les crédits 1, 5, 10, 15 et 20 ayant trait au ministère de la Défense nationale; et

Le crédit 25 ayant trait à la Construction de défense (1951) Limitée soient renvoyés au Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

## ATTESTÉ